
Protokół Nr 1/XI/2018 
 

posiedzenia Komisji Ochrony i Kształtowania Środowiska 
Rady Miejskiej w Łodzi, 

z dnia 29 listopada 2018 r. 
 

DPr-BRM-II.0012.5.15.2018 
 
 

I.  Obecność na posiedzeniu: 
 

stan Komisji   -  9 radnych 
 
obecnych   -  9 radnych 
 
nieobecnych   -  0 radnych 
 
oraz zaproszeni goście. 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Zaproszenie stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 

II.  Posiedzeniu Komisji przewodniczył: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Marcin Gołaszewski. 
Przewodnicząca Komisji radna p. Małgorzata Moskwa-Wodnicka. 
 

III.  Proponowany porządek posiedzenia: 
 
1. Otwarcie posiedzenia przez Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
2. Wybór Przewodniczącego Komisji. 
a/ zgłaszanie kandydatów, 
b/ prezentacja kandydatów, 
c/ głosowanie. 
3. Przejęcie prowadzenia obrad przez Przewodniczącego Komisji. 
4. Ustalenie liczby Wiceprzewodniczących Komisji. 
5. Wybór Wiceprzewodniczących Komisji. 
a/ zgłaszanie kandydatów, 
b/ prezentacja kandydatów, 
c/ głosowanie. 
6. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 
 

IV.  Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia. 
 
Ad pkt 1 - Otwarcie posiedzenia przez Przewodniczącego Rady Miejskiej 
 

    Pierwsze posiedzenie Komisji Ochrony i Kształtowania Środowiska otworzył 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Łodzi p. Marcin Gołaszewski. Przewodniczący 
poinformował, że z ramienia Rady Miejskiej z Komisją będzie współpracował 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej p. Krzysztof Stasiak.  



 
Ad pkt 2 - Wybór Przewodniczącego Komisji 
 

Prowadzący posiedzenie Przewodniczący Rady Miejskiej p. Marcin Gołaszewski 
zwrócił się do radnych z prośbą o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji.  
 

Radny p. Mateusz Walasek zaproponował kandydaturę radnej p. Małgorzaty 
Moskwy-Wodnickiej. Poinformował, że pani radna była w ubiegłej kadencji 
Wiceprzewodniczącą Komisji. Podkreślił profesjonalizm i dobre przygotowanie radnej do 
posiedzeń Komisji.   

 
 
 
Radna p. Małgorzata Moskwa-Wodnicka wyraziła zgodę na kandydowanie. Radna 

jest absolwentką Wydziału Ochrony Środowiska. Na Politechnice Łódzkiej ukończyła studia 
podyplomowe w zakresie ochrony środowiska.  

 
Ponieważ nie było innych zgłoszeń, Prowadzący zwrócił się z pytaniem, kto z radnych 

jest za powołaniem kandydatki na Przewodniczącą Komisji. 
Za powołaniem głosowało 8 radnych,  
przeciw - 0,  
wstrzymało się - 0. 
 
Radna p. Małgorzata Moskwa-Wodnicka nie wzięła udziału w głosowaniu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej przekazał głos wybranej Przewodniczącej Komisji.  
 

Ad pkt 3- Przejęcie prowadzenia obrad przez przewodniczącego Komisji 
 

Prowadzenie obrad przejęła przewodnicząca Komisji, która podziękowała radnym za 
wybór i zaufanie. 

 
Ad  pkt 4 - Ustalenie liczby wiceprzewodniczących Komisji 
 
Przewodnicząca Komisji p. Małgorzata Moskwa-Wodnicka podziękowała za poparcie jej 
kandydatury. Następnie zaproponowała powołanie dwóch Wiceprzewodniczących Komisji . 
Radni nie wnieśli uwag do propozycji Przewodniczącej. 
 
Ad pkt 5 -Wybór Wiceprzewodniczących Komisji. 
 
Radny p. Radosław Marzec zgłosił kandydaturę radnej p. Marty Grzeszczyk. W ubiegłej 
kadencji radna była Przewodniczącą tej Komisji. 
Radna wyraziła zgodę na kandydowanie.  

Za powołaniem głosowało 8 radnych,  
przeciw - 0,  
wstrzymało się - 0. 
 

Radna p. Marta Grzeszczyk nie wzięła udziału w głosowaniu. 
Ustalono, że drugiego Wiceprzewodniczącego Komisja wybierze na kolejnym posiedzeniu. 
 
 



  
Ad pkt 6 - Sprawy wniesione i wolne wnioski 
 
Przewodnicząca Komisji zaproponowała, aby kolejnym  posiedzeniu w dniu 6 grudnia br.  
o godz. 14.00,  Komisja zajęła się zaopiniowaniem projektu budżetu miasta na 2019 r. . 
Ustalono także, że stałym dniem posiedzeń Komisji będą czwartki o godz. 14.00 
 

Na tym prowadząca zamknęła  posiedzenie.  
 

                                                                                             Przewodnicząca 
                                                                     Komisji Ochrony i Kształtowania Środowiska 
 
 
                                                                                        Małgorzata Moskwa-Wodnicka 
Protokół sporządziła 
 
Joanna Kaźmierczyk                                                                
 
 


